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Abstract (en)
The timepiece has a movement (5) comprising a resonator (9) constituted of a variable inertia type balance (8) and a balance spring (10), and an
escape system (7) constituted of an escape wheel (11) and Swiss lever (13). The balance oscillates at 72,000 vibrations per hour. The escape
system is partially pierced to reduce inertia of the escape system. The escape wheel is provided with 20 teeth, where the wheel is made of
monocrystalline silicon coated with silicon dioxide. The lever has pallet stones made of ruby.

Abstract (fr)
L'invention se rapporte à une pièce d'horlogerie (1) comportant un mouvement (5) comprenant un résonateur (9) du type balancier (8) - spiral
(10) et un système d'échappement (7) du type roue (11) - ancre suisse (13). Selon l'invention, le balancier (8) oscille à plus de 36'000 alternances
par heure et le système d'échappement (7) est au moins partiellement ajouré afin de diminuer son inertie. L'invention concerne le domaine des
mouvements horlogers à haute fréquence.
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